رؤيا بطرس : 
"Come therefore, let us go on with the completion of the will of the incorruptible Father. For behold, those who will bring them judgment are coming, and they will put them to shame. But me they cannot touch. And you, O Peter, shall stand in their midst. Do not be afraid because of your cowardice. Their minds shall be closed, for the invisible one has opposed them."
تعال إذن ، نستمر مع كمال قدرة الآب الطاهرة التي لا تفسد . لكن لاحظ هؤلاء الذين سوف يحاكمون ، سوف يلحقون بهم العار . و لكن أنا لا يستطيعون أن يلمسوني . و أنت يا بطرس سوف تقف في وسطهم . و لا تدع جبنك يرهبك . ستجد عقولهم مغلقة لأن الله ( الخفي) سوف يعارضهم ويقاومهم . 
When he had said those things, I saw him seemingly being seized by them. And I said "What do I see, O Lord? That it is you yourself whom they take, and that you are grasping me? Or who is this one, glad and laughing on the tree? And is it another one whose feet and hands they are striking?"
عندما قال لي هذه الأشياء ، رأيت كأنما يقبضون عليه و يمسكونه ، و قلت له ، يا سيدي ماذا أرى ؟ هل هذا هو أنت ذاتك من يأخذون و يمسكون بك ؟ أم من هذا الشخص ، المسرور ، السعيد ، الذي يضحك فوق الشجرة ؟  و هل شخص أخر هو من يدقون يديه و قدمه ؟ 
The Savior said to me, "He whom you saw on the tree, glad and laughing, this is the living Jesus. But this one into whose hands and feet they drive the nails is his fleshly part, which is the substitute being put to shame, the one who came into being in his likeness. But look at him and me."
قال لي المخلص ، " إن من رأيته مبتهجاً مسروراً ضاحكاً ، هو المسيح الحي . و لكن ذلك الشخص الذي وضعوا في قدمه و في يديه المسامير ، هو جسد ، البديل الذي لحق به العار ، هو من جاء إلى الوجود في شبهه (ربما يقصد  … في شبهي)، انظر إليه و أنظر إلي " .

But I, when I had looked, said "Lord, no one is looking at you. Let us flee this place." But he said to me, "I have told you, 'Leave the blind alone!'. And you, see how they do not know what they are saying. For the son of  my servant, they have put to shame."
فنظرت و قلت " يا سيدي لا أحد ينظر إليك ، دعنا نترك هذا المكان و نهرب " و لكن قال لي " لقد أخبرتك ، " أترك العميان و شأنهم  ! " و انظر كيف هم لا  يفقهون ما يقولون . لقد ألحقوا العار بأبن خادمي " . 
Therefore he laughs at their lack of perception, knowing that they are born blind. So then the one susceptible to suffering shall come, since the body is the substitute. But what they released was my incorporeal body. But I am the intellectual Spirit filled with radiant light. He whom you saw coming to me is our intellectual Pleroma, which unites the perfect light with my Holy Spirit."
و كان يضحك من قلة إدراكهم و معرفتهم لأنهم ولدوا عميان لأنه سيأتي الشخص الذي سوف يتعرض للمعاناة ، و سيستبدل جسده ، و لكن من أطلقوه كان جسدياً غير مادي ، و معنوي ، بينما أنا روح فكري ممتلئ من النور المتلألأ . و من رأيته آتيا لي كان الملأ الأعلى ، الفكري ، الذي يجمع النور المثالي مع روحي القدوس " . 
